
 
 
   P R O T O K Ó Ł nr  XXXV /09  
 
 
  Z obrad Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
  Z dnia  29 czerwca 2009 roku  
 

Udział w Sesji wzięli radni / wg zał. listy obecności – zał. nr 2 do 
protokołu  

 
  Oraz  
  Henryk Litka   - Burmistrz MiG  
  Liliana Lenarczyk Zurczak – Sekretarz MiG  
  ElŜbieta Juskowiak  Skarbnik-MiG 
  Maria Marchlewska – Kierownik Referatu Gospodarczego  
  Mirela Godawa  - Kierownik Referatu Obywatelskiego  
  Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy  
 
   
 Ad. 1  Otwarcie XXXV Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 

Otwarcia XXXV  Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który powitał radnych i 
zaproszonych gości i stwierdził, Ŝe na Sali obecnych  jest 12 radnych wobec 
czego Rada władna jest do podejmowania uchwał . 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad Sesji . 
Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Dolsk który poprosił o poszerzenie 
porządku obrad Sesji o podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały i 
obligacjach komunalnych / uchwała taka juz została podjęta  
w dniu 3 czerwca 2009 roku /. 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie dot. poszerzenia porządku 
obrad Sesji . 
Radni 12 głosami zatwierdzili poszerzony porządek obrad Sesji . 
 
 
  Ad.2 Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV Sesji Rady Miasta i 
Gminy Dolsk  
Zabierając w tej sprawie głos Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
stwierdził, Ŝe protokół taki został sporządzony  w terminie i jest do wglądu w 
Biurze Rady . 
Radni do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych zastrzeŜeń i zapytań . 
 
  
  Ad.3 Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej . 
 
Informacja została przedłoŜona przez Burmistrza Miasta i Gminy Henryka 
Litka /stanowi zał. nr 3 do protokołu 



Burmistrz w swojej informacji skupił się wyłącznie na zorganizowanych 
dniach dolska – wianki 2009  
Wiemy, Ŝe to miało bardzo szeroki zasięg w ostatnich dniach  m.innymi odbyła 
się uroczysta Sesja Rady Miasta i Gminy ,wyścig kolarski ,wianki ,piknik  
mysliwski . 
Przygotowanie tych wszystkich uroczystości wymagała bardzo duŜego 
zaangaŜowania wielu osób i tu naleŜy stwierdzić  ,Ŝe wszystko zostało 
zorganizowane perfekcyjnie i na wysokim poziomie . 
Trudno tu się tym samemu  chwalić ale takie są opinie innych .  
Wobec tego naleŜy tu się podziękowanie dla tych osób które  były szczególnie 
zaangaŜowane w organizowanie tych imprez w szczególności Panu Witoldowi 
Opielewiczowi ,Pani Darii Rosiak ,Pani Mireli Godawa ,straŜakom. 
Podziękowania równieŜ zostały skierowane dla Pani Sekretarz i Pani Skarbnik 
za wsparcie w organizowaniu tych imprez jubileuszowych . 
Wszystkie te imprezy cieszyły się duŜym zainteresowaniem ale mogły byc 
zorganizowane dzięki wsparciu finansowym  poprzez podjęcie przez radnych 
odpowiednich uchwał – tu teŜ się naleŜy podziękowanie za duŜe zrozumienie 
ze strony radnych .   
Organizatorzy takiej duŜej imprezy jak wyścig kolarski składają 
podziękowania za tak dobrą pomoc przy zorganizowaniu takiego wyścigu 
szczególnie przy utrzymaniu porządku  
Opinia wszystkich organizatorów jest jedna ,następne imprezy mogą teŜ być u 
nas organizowane poniewaŜ zasługujemy  na to .ze względu na dobrą 
organizację  
 
 

Ad.4 Podjęcie uchwał  
 
a/ zmiany uchwały w sprawie budŜetu miasta i gminy na rok 2009 . 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik 

Miasta i Gminy ,która wyjaśniła, Ŝe zarówno po stronie dochodów i wydatków 
budŜet ulega zmianie o 22.720,-zł  

W związku z powyŜszym dokonuje się przesunięć wniektórych działach  
Radni do projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych  zapytań . 

Wobec powyŜszego  Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały   
Uchwała nrXXXV/215/09 została zatwierdzona 12 glosami i stanowi zał. nr 
4 do protokołu. 
 
 
  b/zmiany uchwały nr XX/124/08 Rady Miasta i Gminy Dolsk 
 z dnia 26 marca 2008 roku w sprawie : zmian w Statucie Związku oraz 
przyj ęcia jednolitego tekstu Statutu Związku . 
 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  ,który 
w uzasadnieniu powiedział Ŝe Wydział Nadzoru w Poznaniu wskazało  pismem 
na niewłaściwe uregulowania zawarte w Statucie Związku  



Jednocześnie Rada Miejska w Wielichowie podjęła uchwałę o przystąpieniu 
doZwiązku w związku z czym zachodzi konieczność podjęcia niniejszej 
uchwały . 
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
 
 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały. 
Uchwała nr XXXV/215/09  została podjęta 12 glosami i stanowi zał.. 5 do 
protokołu. 
 
  c/zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych  
 

Projekt uchwały przedstawiła i Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik 
Miasta Gminy ,która w uzasadnieniu powiedziała ,ze w poprzednio podjętej 
uchwale w tej sprawie  jesteśmy zobowiązani  wpisać zapis  - obligacje zostaną 
wykupione z dochodów budŜetu Miasta i Gminy Dolsk pochodzących z 
podatków i opłat lokalnych . 
W zasadzie jest to uchwała porządkująca poprzednio podjęta uchwałę. 
Radni do projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
Uchwała nr XXXV/217/09 została zatwierdzona 12 głosami i stanowi  
zal nr 6 do protokołu . 
 
  ad.5 Interpelacje i wnioski radnych . 
 
 Radny Jacek Woroch  
Chciałem się pochwalić Ŝe MGKRPA zorganizowała w ostatnich dniach  
Wycieczkę do Kotliny Kłodzkiej  dla 40 dzieci,gdzie mielismy spotkanie z 
władzami Międzylesia . 
Radny Marek Zyffert  – prośba do Burmistrza o zajęcie się sprawą naprawy 
drogi Wieszczyczyn  – Dobczyn i interwencje w tej sprawie , 
 
Radny Kazimierz Pepliński  
- interwencja w sprawie uporządkowania poboczy i rowu przy drodze 
Wieszczy czyn – Masłowo  
 
Radny Roman Drews  
- dotyczy drogi w Lubiatowie / kacze doły /  
Droga z góry na dół  jest zalewana i cała woda przy ulewie przelewa się na 
pola – rolnicy nie sa z tego zadowoleni , 
 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  – wszystkie te przedstawione 
sprawy przyjmuje do wiadomości i postaram się tymi problemami 
zainteresować odpowiednie słuŜby  
 
  
 
 
 
 
 



 Ad.6  Wolne głosy  
 
W tym punkcie obrad Sesji nikt nie zabrał głosu . 
 
 
 
  Ad.7 Zakończenie obrad Sesji  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który stwierdził, Ŝe 
Porządek  obrad Sesji j został wyczerpany podziękował wszystkim za udział w 
Sesji i zakończył obrady XXXV Sesji Rady Miasta i Gminy . 
 
 
 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady  
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski  

 
 
 


